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ACTA DE LA JUNTA DE FACULTAT EXTRAORDINARIA  
CELEBRADA EL DIA 25 DE GENER DE 2012. 

 
 
Comença la reunió a la Sala d’Actes de la FIB a les 11:40 hores amb el següent ordre del 
dia: 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació, si escau, de la Memòria de verificació dels títols de màster:  

• Master in Artificial Intelligence (MAI) 
• Master in Innovation and Research in Informatics (MIRI) 

 
 

Assistents: 
 
PDI: 
Abelló Gamazo, Alberto 
Ageno Pulido, Alicia 
Alquézar Mancho, René 
Àlvarez Faura, Carme 
Álvarez Martínez, Carlos 
Aranda López, Joan 
Ayguadé Parra, Eduardo 
Béjar Alonso, Javier 
Bonet Carbonell, Mª Luisa 
Boronat Medico, Jordi 
Botella López, Pere 
Burgués Illa, Xavier 
Cabré García, Jose 
Cañabate Carmona, Antonio 
Carmona Vargas, Josep 
Casanovas Garcia, Josep 
Castell Ariño, Núria, degana 
Castro Rabal, Jorge 
Cobo Valeri, Erik 
Corbalán González, Julita 
Costal Costa, M. Dolors 
Cruz Díaz, Josep-Llorenç 
Delgado Mercè, Jaime 
Fairén González, Marta 
Fernández Jiménez, Agustín 
Fernández Ruzafa, Josep 
Fonseca Casas, Pau 
Frigola Bourlon, Manel 

Garcia Almiñana, Jordi 
Grau Gotés, M. Àngela 
Herrero Zaragoza, Josep Ramon 
Jiménez González, Daniel 
Langohr, Klaus 
Llosa Espuny, Josep 
López Álvarez, David 
Lozano Bojados, Antoni 
Martín Rull, Enric Xavier  
Martínez Parra, Conrado 
Maureso Sánchez, Montserrat 
Monteo Mercadé. Lídia 
Mora Giné, Mercè 
Navarro Guerrero, Juan José 
Navarro Moldes, Leandro 
Navazo Álvaro, Isabel 
Nonell Torrent, Ramon, secretari acadèmic 
Olivé Ramon, Toni 
Oliveras Llunell, Albert 
Pfeifle, Julian 
Quer Bosor, Carme  
Raventós Pagès, Ruth 
Rius Carrasco, Roser 
Rodríguez Hontoria, Horacio 
Rubio Gimeno, Albert 
Sabaté Garriga, Ferran 
Sadovskaia Nurimanova, Natalia 
Sánchez Carracedo, Fermín 
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Sancho Samsó, Maria Ribera 
Serna Iglesias, María José 
Sesé Castel, Gemma 

Teniente López, Ernest  
Urpí Tubella, Toni 
Vinacua Pla, Àlvar 

 
PAS: 

Arancón Lerma, M. Cruz 
Baldrich Martínez, Elena 
Bombín Ballano, Merche 
Cuatrecasas Capdevila, Marta 
Diéguez Pérez, José Manuel 
Gómez González, Antonia 

Martín Santiago, Rosa Mª 
Medina Solà, Àngela  
Murillo Barranco, Carme 
Obiols Vives, Albert 
Rodero Blánquez, Manel 
Solà Martínez, Laia 

 
 
 
ESTUDIANTS: 

Capó del Nido, Sergi 
 
 
S’excusen les persones següents: Ramon Canal Corretger, Marc Eguiguren Huerta, Javier 
Larrosa Bondia, Fernando Orejas Valdés, Anna Rio Doval i José Luis Ruiz Muñoz.   
 
 
Assistents no membres: Tomàs Aluja Banet, Ulises Cortés García, Maribel Gutiérrez 
Delgado, Miquel Sánchez Marrè i Josep Solé Pareta.  
 
1. Aprovació, si escau, de la Memòria de verificació dels títols de màster. 

 
La Degana presenta la sessió.  
 
La Degana explica que la documentació que s’ha presentat, tard i de manera incompleta, per 
la qual cosa demana disculpes, s’ha anat treballant amb terminis  molt justos i que el que 
falta ho comentarà el Vicedegà d’Estudis de Postgrau.  
 
La Degana dóna la paraula al Vicedegà d’Estudis de Postgrau Conrado Martínez. 

 
A) Master in Artificial Intelligence (MAI) 

 
Conrado Martínez  presenta el Master in Artificial Intelligence (MAI) d’acord amb la 
documentació prèviament a disposició de la Junta (annex 1). 
 
Ulises Cortés explica els aspectes bàsics de la proposta, detallant: 

- la distribució de crèdits  i quin és l’accés al MAI 
- el primer semestre del MAI (30 crèdits obligatoris) 
- el segon i el tercer semestres (30 crèdits optatius, 20 crèdits obligatoris) 
- els blocs matèries 
- aspectes de mobilitat 
- el funcionament de la Comissió Acadèmica del MAI  

 
El Secretari diu que sobre la documentació enviada (annex 1) no ha arribat cap esmena 
(prèvia a la sessió) seguint les indicacions fetes en mail annex 2. 
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La Degana pregunta per esmenes a la sessió. 
 
No n’hi ha cap. 
 
Torn obert de paraules. 
 
Jaime Delgado comenta un aspecte sobre l’accés. 
 
La Degana demana l’aprovació de la proposta per tal que pugui circular pels processos de 
verificació.  

 
La proposta s’aprova per consens. 

   
B) Master in Innovation and Research in Informatics (MIRI) 

 
La Degana explica la documentació MIRI enviada (annex 3). 
 
La Degana explica la modificació d’un error (capítol 5, pàgina 56 de l’annex 3): a la 
matèria Gestión de Servicios, a l’activitat formativa AF3, diu 0-45 i hauria de dir 0-60; la 
Degana explica una modificació (capítol 5, pàgina 57 de l’annex 3) sobre el sistema 
d’avaluació en Gestión de Servicios EV3, EV4: Trabajos individuales o en grupo: substituir 
30% a 40% per 30% a 100%; la Degana explica una modificació (capítol 5, pàgina 57 de 
l’annex 3) sobre el sistema d’avaluació en Gestión de Servicios EV1: Exámenes parciales y 
final: substituir 60% a 70% per 0% a 70%. 
 
El Secretari explica que aquestes tres modificacions s’entenen per tant incorporades a la 
documentació que eventualment s’aprovarà. 
    
La Degana explica que s’ha rebut una esmena (prèvia a la sessió) seguint les indicacions 
fetes en mail annex 2; ha estat presentada per Maria Ribera Sancho i Josep Casanovas, està 
en annex 4 i diu: “a la pàgina 25 del capítol 5, afegir a la matèria  Métodos matemáticos y 
estadísticos, en la breu descripció de continguts, modelado y simulación”. 
 
La Degana diu que l’Equip l’assumeix.   
 
El Secretari explica que aquesta esmena assumida per l’Equip s’entén també incorporada a 
la documentació que eventualment s’aprovarà. 
 
La Degana dóna la paraula a Conrado Martínez. 
 
Conrado Martínez explica la documentació enviada (annex 3) i comenta aspectes de la no 
enviada, detallant:  

- La importància del capítol 5è (Planificación de las enseñanzas). 
- El punt delicat de la normativa UPC sobre ràtio de graduació; diu que caldrà pensar 

com adequar-se a la normativa UPC, si cal. 
- Que la universitat ja té un sistema de garantia de qualitat. 
- Que la previsió és d’iniciar el màster a setembre de 2012. 
- Aspectes de la fitxa tècnica. 
- L’estructura en mòduls. 
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- La formació comuna: quatre matèries. 
- La distribució temporal típica dels estudis. 
- Les diverses especialitats: Computer Graphics and Virtual Reality, Computer 

Networks and Distributed Systems, Computing, High Performance Computing i 
Service Engineering.  

- Que en alguns aspectes a completar del document ja hi ha afegit informació (pàgines 
30 i 31 del capítol 5è). 

 
La Degana pregunta per esmenes a la sessió. 
 
En aquest moment i generant diversos debats, diferents persones (Josep Llosa, Tomàs Aluja 
(assumint les seves paraules Erik Cobo atès que Tomàs Aluja no és membre de la Junta),  
Conrado Martínez, la Degana, Albert Rubio, Agustín Fernández, Carme Àlvarez, Isabel 
Navazo, Jordi Garcia, Alberto Abelló, Leandro Navarro, Josep Casanovas, Àlvar Vinacua) 
fan comentaris i/o presenten possibles esmenes, evidenciant, a part dels continguts i dels 
conceptes, que estem seguint un procediment formal complicat i certament poc correcte. 
 
El Secretari suspèn la sessió durant 15 minuts, 
 
La Degana, el Secretari i el Vicedegà d’Estudis de Postgrau estructuren com continuar la 
sessió.  
 
Represa la sessió, la Degana explica el procediment que seguirem: que les diferents 
persones que han intervingut diguin si consideren els seus comentaris o les seves precisions 
com a esmenes presentades a la sessió i que per tant s’han de votar o si consideren que són 
aspectes que poden traslladar-se a les comissions del MIRI  per tal que hi siguin considerats 
i estudiats, amb la participació de les persones interessades en les discussions, entenent que 
aquests aspectes s’integren necessàriament en el procés d’estudi i de millora que les 
comissions han de seguir fent de cara a la verificació a partir del document que avui 
eventualment s’aprovi. 
 
La Junta de Facultat assenteix per consens en el procediment.  
 
Atenent aquest procediment, el Secretari pregunta a les diferents persones i finalment 
només es votaran dues esmenes a la sessió i la resta d’aspectes passen a les comissions 
d’acord amb l’indicat. 1  
   
Julian Pfeifle pregunta sobre com escollir optatives. 
 
La Degana explica que a la memòria no s’hi ha d’especificar aquest aspecte i que en tot cas 
el procés serà com al Grau. 
Àlvar Vinacua creu que és un aspecte que no afecta la documentació a verificar. 
 

                                                 
1 Efectivament, el mateix dia 25 de gener el Secretari va rebre correus amb propostes de Jordi Garcia  i Carme 
Àlvarez i posteriorment, el mateix dia 25 de gener, el Secretari va enviar correu electrònic a la resta de 
persones interessades (Josep Llosa, Tomàs Aluja, Albert Rubio, Alberto Abelló i Isabel Navazo), amb còpia a 
la Degana i al Vicedegà d’Estudis de Postgrau, per tal de recollir els aspectes o les propostes (mail annex 5); en 
els següents dies el Secretari va rebre propostes de Josep Llosa, Tomàs Aluja  i Alberto  Abelló. El Secretari 
va enviar a la Degana i al Vicedegà d’Estudis de Postgrau les propostes de les cinc persones (annexos 
6a,6b,6c,6d i 6e) per tal que fossin considerades d’acord amb el mandat de la Junta.     
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Erik Cobo agraeix la feina de la Comissió tot i que creu que algun problema prové de la 
falta d’alguna representació de departaments.   
 
La Degana explica que vàrem decidir de tirar endavant el MIRI sabent que hi havia uns 
terminis molt justos, que es tractava de tirar-ho endavant amb certa urgència i que això cal 
tenir-ho present. 

  
Es procedeix a la votació dels dos aspectes que s’han considerat esmenes a la sessió. 
 

1. A proposta de Josep Llosa, treure del document justament l’esmena que s’havia 
incorporat referida al descriptor “modelado y simulación” entenent que el tema es 
traslladarà a les comissions.  
 
Escrutini:  
Vots a favor de treure l’esmena del document: 15 
Vots en contra de treure l’esmena del document: 23 
Vots en blanc:      16 
S’abstenen la resta de persones amb dret a vot. 

 
Per tant es manté incorporada l’esmena. 

 
2. A proposta de Tomàs Aluja, treure de la pàgina 7 del capítol 5è el paràgraf que fa 

referència al suport a programes Erasmus Mundus.  
 
Escrutini: 
Vots a favor de treure el paràgraf:  20 
Vots en contra de treure el paràgraf:     1 
Vots en blanc:     32 
S’abstenen la resta de persones amb dret a vot. 

 
Per tant es treu el paràgraf. 
 
Finalment el Secretari posa a votació global el document (annex 3) del màster MIRI amb la 
incorporació de les tres modificacions que la Degana ha explicat al començament de tractar 
el màster en aquesta reunió d’avui i atenent el resultat de les dues esmenes que acabem de 
votar, per tal que tot plegar circuli pels processos de verificació. 
 
 Escrutini 

Vots a favor de la documentació global:  49 
Vots en contra de la documentació global:    2 
Vots en blanc:          2 
S’abstenen la resta de persones amb dret a vot. 

 
Per tant s’aprova la documentació global en el sentit indicat. 

 
S’aixeca la sessió a les 14:40 hores. 
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Annexos: 
 
Annex 1: Documentació màster MAI. 
Annex 2: Mail esmenes. 
Annex 3: Documentació màster MIRI. 
Annex 4: Esmena. 
Annex 5: Correu de petició de preguntes. 
Annex 6: Correus del Secretari d’acord amb el mandat de la Junta. 


